
Obec Horka II 
Zastupitelstvo obce Horka II 

Zápis 
ze zasedání Zastupitelstva obce Horka II 

 
konaného dne 28. června 2018 od 18.00 v Onšovci 

 
Přítomni:  Simona Vacíková, Radek Filip, Pavel Březina, Antonín Kubín, Vladimíra Píchová, 
Antonín Setnička, Petr Vacík 
Omluveni: Jaroslav Vacík (nemoc) 

 

Starostka zahájila zasedání zastupitelstva obce v 18.00 hodin. Přivítala přítomné a 
poděkovala za účast. Jelikož byla přítomna většina zastupitelů a zasedání bylo řádně vyhlášeno 
a vyvěšeno, konstatovala starostka, že zastupitelstvo obce Horka II je usnášeníschopné. 

 
 

1. Určení zapisovatele zápisu a ověřovatelů zápisu 
 
Na začátku starostka navrhla jako zapisovatelku Vladimíru Píchovou a jako ověřovatele 
zápisu Antonína Setničku a Petra Vacíka. 
 
Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelkou zápisu Vladimíru Píchovou, 
ověřovateli zápisu Antonína Setničku a Petra Vacíka. 
 

 Pro:  7   Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 045/2018 -  Zastupitelstvo obce Horka II schvaluje zapisovatelkou 

zápisu Vladimíru Píchovou, ověřovateli zápisu Antonína Setničku a Petra Vacíka. 
 

  
2. Schválení programu 

 
Před přečtením programu navrhla starostka doplnit program o dva body. Jednalo se o 
požadavky ohledně pozemků a rozpočtové opatření kvůli přijatým penězům. Pak se 
zeptala, jestli má ještě někdo další doplnění. Program byl nakonec předložen ke schválení 
v tomto znění: 
 

1. zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu, 
2. schválení programu 
3. kontrola usnesení z předcházejících zasedání 
4. návrh závěrečného účtu obce 
5. účetní závěrka obce 
6. LDO – pachtovní smlouva s LDO 
7. zakázka malého rozsahu – výběr dodavatele 
8. organizační věci 
9. pozemky 
10. rozpočtové opatření č. 4/2018 
11. diskuze 
12. závěr 
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Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce Horka II schvaluje program zasedání zastupitelstva 
obce Horka II dle doplněného návrhu. 
 

 Pro:  7   Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 046/2018  – Zastupitelstvo obce Horka II schvaluje program zasedání 

zastupitelstva obce Horka II dle doplněného návrhu. 
 
 

3. Kontrola usnesení  
 
Na každém zasedání starostka informuje o usneseních, která nejsou dokončena: 
 

usnesení č. 29-30/2016 – práce na územních studiích – rozpracováno, komplikace 
s určením hranic pozemků, nutné zpracovat geometrické plány 
usnesení č. 33/2016, 63/2016 – průběžné zpracovávání geometrických podkladů, jednání s 
úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, v chodu  
usnesení č. 56/2017 – problémy při dělení pozemků, řešeno s žadatelem 
usnesení č. 60/2017, 11/2018, 35/2018 – předáno na sepsání smlouvy 
usnesení č. 20/2018 – doplnit projektovou dokumentaci, zpracovat výběrové řízení, 
podepsat smlouvu s dodavatelem, teprve potom podat žádost o dotaci 
usnesení č. 41/2018 – smlouva připravena k podpisu 
 
Návrh usnesení - Zastupitelstvo obce Horka II bere na vědomí přehled plnění usnesení. 

 
 Pro: 7    Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 047/2018  - Zastupitelstvo obce Horka II bere na vědomí přehled plnění 

usnesení. 
 

 
4. Závěrečný účet za rok 2017 

 
Zastupitelům obce byl předložen návrh závěrečného účtu obce za rok 2017 v úplném znění. 
Návrh byl vyvěšen na úředních deskách obce dne 6.6.2018.  
Rozpočet obce na rok 2017 byl naplánovaný jako schodkový. Jelikož se plánovaná stavba 
kanalizace a ČOV stále odkládá, hospodařila obec s přebytkem přes 2 mil. Kč. Tento 
zůstatek bude použit v příštích letech právě na likvidaci odpadních vod.  
Starostka přednesla základní údaje: daňové příjmy od státu a z poplatků činily 5.642 tis., 
nedaňové příjmy (vodné, pronájem pozemků a kempu a poskytování služeb) byly 884 tis., 
kapitálové příjmy (příjmy z prodeje pozemků, EKO-KOM) 94 tis. Kč, přijaté dotace (VPP, 
státní správa, fond hejtmana SK) byly 411 tis.. Celkem příjmy byly 7.489 tis. Kč. 
Výdaje za rok 2017 byly 5.436 tis.. V roce 2017 se kromě obvyklých výdajů na odpady, 
údržbu obce, pitnou vodu a platy vydaly nemalé prostředky na údržbu lesa a kulturních 
domů.  
Stav bankovních účtů k 31.12.2017 byl 10.003  tis. Kč. Vzhledem k posuzování rozpočtové 
odpovědnosti jsou tyto vlastní prostředky potřeba k doložení k žádosti o dotaci.  
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Návrh usnesení - Zastupitelstvo obce Horka II vyjadřuje souhlas s celoročním hospodařením 
obce Horka II za rok 2017 a schvaluje závěrečný účet bez výhrad.  
  

 Pro:  7   Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 048/2018  – Zastupitelstvo obce Horka II vyjadřuje souhlas s 

celoročním hospodařením obce Horka II za rok 2017 a schvaluje závěrečný účet bez výhrad. 
 
 

5. Účetní závěrka za rok 2017 
 

Navazujicím bodem bylo projednání účetní závěrky za rok 2017. Výsledek hospodaření po 
zdanění za rok 2017 je 2.668.816,90 Kč. Zisk z hlavní činnosti je 2.642 tis. Kč a 
z hospodářské 26 tis. Kč. Vypočtená daň z příjmu zůstává v rozpočtu obce. I když byly vyšší 
výdaje na projektové dokumentace, výsledek hospodaření zůstal přibližně stejný jako 
v roce 2016. Bylo to způsobeno vyšším přijmem daní ze státního rozpočtu. 
Starostka připomněla, že informace o hospodaření obce najdete na webových stránkách na 
úřední desce nebo v sekci hospodaření. 

 
Návrh usnesení - Zastupitelstvo obce Horka II schvaluje účetní závěrku za rok 2017 a převod 
výsledku hospodaření (zisku) ve výši 2.668.816,19 Kč z účtu 431- Výsledek hospodaření ve 
schvalovacím řízení na účet 432-Výsledek hospodaření přecházejících účetních období. 

 
 Pro:  7   Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 049/2018  – Zastupitelstvo obce Horka II schvaluje účetní závěrku za 

rok 2017 a převod výsledku hospodaření (zisku) ve výši 2.668.816,19 Kč z účtu 431- 
Výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení na účet 432-Výsledek hospodaření 
přecházejících účetních období. 

 
 

6. LDO – pachtovní smlouva 
 
Lesní družstvo obcí zaslalo návrh pachtovní smlouvy, která by měla nahradit dosavadní 
smlouvy a dodatky. Vztahy uvnitř společnosti jsou v současnosti řešeny nájemními 
smlouvami, které nevyhovují občanskému zákoníku a ani žádostem o dotace. U nové 
smlouvy dochází k dvou zásadním změnám. Za 1. - k prodloužení výpovědní doby na 8 let 
(což zohledňuje období, které trvá vyřízení dotace a dobu jejich udržitelnosti) a za 2.  – k 
posunutí vyplácení nájemného, které by se vyplácelo až ke konci následujícího roku 
(podklady by byly stanoveny dle účetní závěrky). Minimální výše 8.000 Kč na podíl by 
zůstala zachována. Jedná se tedy pouze o rok 2018, kdy dojde k výpadku nájmu v rozpočtu 
obce. Letos to v rozpočtu nezpůsobí velké problémy, protože vinou větrné kalamity jsou na 
obnovu lesa  použity prostředky z prodeje popadaného dřeva. 
Záměr uzavřít pachtovní smlouvu s ohledem na výklad zákona a doporučení advokátní 
kanceláře nemusí být zveřejněn. Vzhledem k to tomu, že jde de facto o prodloužení 
stávající smlouvy, bylo by to zbytečné. Návrh pachtovní smlouva je přílohou č. 1. 
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Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce Horka II schvaluje uzavření pachtovní smlouvy 
s Lesním družstvem obcí Ledeč nad Sázavou, IČ 25251937 na pozemky KN 1341 v k.ú. Horka 
nad Sázavou a pozemky KN 1250/2. 1250/3. 1234 v k.ú. Hrádek nad Želivkou a pověřuje 
starostku obce podpisem této smlouvy. 
 

 Pro: 7    Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 050/2018  – Zastupitelstvo obce Horka II schvaluje uzavření pachtovní 

smlouvy s Lesním družstvem obcí Ledeč nad Sázavou, IČ 25251937 na pozemky KN 1341 v 
k.ú. Horka nad Sázavou a pozemky KN 1250/2. 1250/3. 1234 v k.ú. Hrádek nad Želivkou a 
pověřuje starostku obce podpisem této smlouvy. 

 
 
7. Zakázka malého rozsahu -  výběr dodavatele 

  
Dalším bodem programu byl výběr dodavatele na opravy silnic v letošním roce . Výzva 
poptávkového řízení na ZMR „Místní komunikace – rok 2018“ byla rozeslána 24.5.2018 
s předpokládanou cenou 350.000 Kč včetně DPH. Termín pro podání nabídek byl 11.6.2018 
do 16 hodin. Hodnotící komise obdržela obálky od tří uchazečů – společností UNImont plus 
s.r.o., Bedřich Málek a POZKOM s.r.o.. Rozhodujícím kritériem byla cena. Hodnotící komise 
doporučila společnost Bedřich Málek s cenou 300.902,80 Kč bez DPH. 
 
Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce Horka II schvaluje výběr hodnotící komise na 
dodavatele zakázky malého rozsahu „Místní komunikace – rok 2018“ a pověřuje starostku 
obce podpisem smlouvy s dodavatelem Bedřichem Málkem (IČO: 40879364), jehož nabídka 
měla nejnižší cenu. 
 

 Pro:  7   Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 051/2018  – Zastupitelstvo obce Horka II schvaluje výběr hodnotící 

komise na dodavatele zakázky malého rozsahu „Místní komunikace – rok 2018“ a pověřuje 
starostku obce podpisem smlouvy s dodavatelem Bedřichem Málkem (IČO: 40879364), 
jehož nabídka měla nejnižší cenu. 

 
 
8. Organizační věci 

 
 

a. Závěrečný účet – Mikroregion Posázavský kruh 
 
Na začátku dalšího bloku starostka informovala zastupitele o hospodaření Mikroregionu 
Posázavský kruh. Ten vykázal v roce 2017 příjmy 72 tis Kč. a výdaje 46 tis. Kč. Celkem 
hospodaření skončilo ve výši 26 tis. Kč. Svazek poskytl pravidelný členský příspěvek 37 tis. 
Kč sdružení MAS Lípa pro venkov. Návrh závěrečného účtu mikroregionu byl zveřejněn na 
úředních deskách a schválen valnou hromadou 6. června 2018. 

  
Návrh usnesení - Zastupitelstvo obce Horka II bere na vědomí závěrečný účet Mikroregionu 
Posázavský kruh. 
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Pro:    7   Proti: 0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 052/2018 – Zastupitelstvo obce Horka II bere na vědomí závěrečný 

účet Mikroregionu Posázavský kruh. 
 

 
b. Závěrečný účet – svazek obcí Ekoso  

 
Dalším dokumentem, který měli zastupitelé k dispozici, byl závěrečný účet Svazku obcí 
Ekoso. Ten hospodařil s příjmy 3 785 tis. Kč a s výdaji 3.188 tis. Kč. Hlavní položkou výdajů 
bylo splácení úvěru na 3. etapu skládky, který je splatný v roce 2022. Valná hromada 
schválila závěrečný účet 5.6.2018. Celý návrh závěrečného účtu byl zveřejněn na úřední 
desce a nadále zde bude zveřejněn odkaz na jeho znění.  
 
Návrh usnesení - Zastupitelstvo obce Horka II bere na vědomí závěrečný účet svazku obcí 
Ekoso. 
 

 Pro:  7    Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 053/2018 – Zastupitelstvo obce Horka II bere na vědomí závěrečný 

účet svazku obcí Ekoso. 
 
 

c. Souhrnný plán sanace a rekultivace ložiska stavebního kamene 
 

Na březnovém zasedání zastupitelstva obce starostka přednesla informaci, že společnost 
Silnice Čáslav – Holding a.s. zažádala všechny obce spolupracující v rámci Lesního družstva 
obcí o stanovisko k souhrnnému plánu „Sanace a rekultivace ložiska stavebního kamene 
Vlastějovice“. Původní plán nesplňoval některé skutečnosti, proto  k němu mělo LDO 
připomínky. Po společných jednáních dospěly obě společnosti ke znění, které LDO zaslalo 
všem obcím ke schválení. Předložen ke schválení byl nový „Souhrnný plán sanace a 
rekultivace ložiska stavebního kamene Vlastějovice“. (příloha č. 2) 
 
Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce schvaluje Souhrnný plán sanace a rekultivace ložiska 
stavebního kamene Vlastějovice.  
 

 Pro:   7   Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
  
Přijaté usnesení č. 054/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje Souhrnný plán sanace a 

rekultivace ložiska stavebního kamene Vlastějovice. 
 
 

d. Směrnice pro nakládání s osobními údaji 
 
Další bod zasedání se týkal nařízení o ochraně osobních údajů (GDPR), které vstoupilo 
v platnost 25.5.2018. Obec Horka II požadavky nařízení vyřešila vstupem do SMS, který 
nám teď poskytuje v tomto směru servis a  poradenství. Na základě jeho doporučení 
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předložila statostka ke schválení směrnici pro nakládání s osobními údaji, ve které jsou 
uvedeny postupy, jak nakládat s osobními daty. Zároveň bylo zastupitelům sděleno, že 
bude nutné podepsat dokument o dodržování mlčenlivosti v případě zpracovávání 
osobních dat.   
 
Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce schvaluje Směrnici pro nakládání s osobními údaji č. 
S/2018/02. 
 

 Pro:   7   Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 055/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje Směrnici pro nakládání s 

osobními údaji č. S/2018/02. 
 
   

e. Nová cena vodného 
 
Od začátku roku došlo k navýšení ceny vody nakupované od společnosti VaK Havličkův 
Brod z 37,77 Kč z 1 m3 na 40,74 Kč. Proto starostka navrhla změnit pohyblivou cenu vody 
od 1.8.2018 prodávané obcí Horka II uživatelům obecního vodovodu z 37 Kč na 41 Kč za m3.  
Uvedla, že cena nakupované vody každoročně stoupá (2015-36,16 Kč, 2016-37,16, 2017-
37,77, 2018-40,74 Kč). Obec od roku 2015 cenu vody nezdražovala a náklady pokryla 
z obecního rozpočtu. Nyní však došlo k razantnímu zdražení i z důvodu rekonstrukce 
Úpravny vody Želivka, kde se bude budovat zařízení na likvidaci chemických látek převážně 
pesticidů. Surová voda prodávaná z přehrady je dražší a tím pádem i společnost Vak 
Havlíčkův Brod a obec Horka II musí tyto náklady promítnout do ceny. 
Odečty vodoměrů zajistí obec v termínu od 26.7.2018 do 31.7.2018. 
 
Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení pohyblivé složky ceny vodného na 
41,- Kč za 1m3 od 1. srpna 2018. 
 

 Pro:   7    Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 056/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení pohyblivé složky 

ceny vodného na 41,- Kč za 1m3 od 1. srpna 2018.   
 
 

f. Žádost o podporu organizace Linka bezpečí 
 
Linka bezpečí jako každoročně zažádala o podporu ve výši 3000 Kč. Starostka předložila 
jako podklady pro rozhodnutí zastupitelům dopis, kterým organizace žádala o příspěvek, a  
rozpočet této organizace, který několikanásobně překračuje rozpočet obce.    
 
Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí podpory společnosti Linka 
bezpečí ve výši 3000 Kč. 
 

 Pro:   0    Proti:  7  Zdržel se hlasování:  0 
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Přijaté usnesení č. 057/2018 – Zastupitelstvo obce neschvaluje poskytnutí podpory 
společnosti Linka bezpečí ve výši 3000 Kč. 

 
 

g. Převod pozemků z účtu 036 pozemky na 031 pozemky 
 
V minulých letech byly na účet 036 převáděny pozemky určené k prodeji. Nyní jsou na účtu 
vedeny i pozemky, které obec už prodávat nehodlá, nebo zde zůstaly po částečném prodeji. 
Proto starostka po poradě s hospodářkou navrhla převést vše kromě pozemku KN 20/7 
(kde je připravena smlouva o prodeji) na účet 031. Rozbor pozemků v příloze č. 3.    
 
Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce schvaluje převedení pozemků evidovaných na účtu 
036 – Pozemky, kromě pozemku KN 20/7, na účet 031 – Pozemky. 
 

 Pro:   7    Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 058/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje převedení pozemků 

evidovaných na účtu 036 – Pozemky, kromě pozemku KN 20/7, na účet 031 – Pozemky. 
 
 

h. Zařazení „rekonstrukce vodovodu – II.etapa“ do majetku 
 
Účetnictví obce se týkal i další bod. Rekonstrukce vodovodu je dosud evidována na účtu 
042, jako nedokončená stavba, přestože zkušební provoz skončil v roce 2010. Podmínky 
udržitelnosti dotace byly také splněny a zařazení vodovodu do majetku nic nebrání.   
 
Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce souhlasí se zařazením stavby „Rekonstrukce vodovodu 
– II. etapa“ do majetku obce na účet 021. 
 

 Pro:   7    Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 059/2018 – Zastupitelstvo obce souhlasí se zařazením stavby 

„Rekonstrukce vodovodu – II. etapa“ do majetku obce na účet 021. 
 
 

i. Dotace od MZE – odmítnutí  
 
V roce 2017 byla podána žádost o dotaci na akci/projekt „Restaurování soch v obci Horka II 
– sochy sv. Jana Nepomuckého a sochy Panny Marie“ v rámci dotačního programu „ 129 
662 Údržba a obnova stávajících kulturních prvků venkovské krajiny“ vyhlášeného MZE. 
Starostka uvedla, že rozpočet převzala z podkladů, které byly u předchozích podaných 
neschválených žádostí, a navýšila ho o nárůst současných cen. Bohužel při zpracování 
výběrového řízení zjistila, že jelikož se jedná o památky, bude nutné zpracovat průzkum a 
restaurátorský záměr, a i ceny jsou o dost větší než původní rozpočet. Cena opravy by tím 
vzrostla nejméně o polovinu a i časově se akce nesplní včas. Proto navrhla dotaci 
nepožadovat. 
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Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce schvaluje odstoupení od rozhodnutí u dotace na 
akci/projekt „Restaurování soch v obci Horka II – sochy sv. Jana Nepomuckého a sochy 
Panny Marie“ v rámci dotačního programu „ 129 662 Údržba a obnova stávajících 
kulturních prvků venkovské krajiny“ vyhlášeného MZE. 
 

 Pro:   7    Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 060/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje odstoupení od rozhodnutí u 

dotace na akci/projekt „Restaurování soch v obci Horka II – sochy sv. Jana Nepomuckého a 
sochy Panny Marie“ v rámci dotačního programu „ 129 662 Údržba a obnova stávajících 
kulturních prvků venkovské krajiny“ vyhlášeného MZE. 

 
 

j. Zpráva starostky obce 
 
Starostka informovala o proběhlé kontrole čerpání dotace na kulturní dům v Čejticích. 
Kontrolní skupina ověřila, že dotace byla poskytnuta dle platného Programu 2016 a 
Metodického pokynu k podávání žádostí o dotace v rámci FROM, a to hospodárně, v 
souladu se sjednaným účelem a příjemce splnil a plní své závazky vyplývající ze smlouvy o 
poskytnutí dotace. 
 

V katastru Horka nad Sázavou došlo loni ke kontrole železničních přejezdů. U jednoho 
z nich by měla být umístěna značka zákazu návěsů kvůli špatné viditelnosti v zatáčce. 
Žádost byla připomínkována, aby byl brán ohled na zemědělce a těžaře lesů. 
 

Společnost ČEZ zřídila speciální telefonní linku pro starosty a místostarosty, která bude 
v provozu při mimořádných událostech. Pokud tedy bude např. větrná kalamita, budeme 
moci zavolat na tuto linku, zjistit informace o závadě a časovém harmonogramu opravy, a 
předávat tyto zjištění občanům. 
 

Během června proběhly valné hromady a členské schůze v těchto společnostech: spolek 
obcí Ekoso, Mikroregion Posázavský kruh, Úpravna vody Želivka, Lesní družstvo obcí Ledeč 
nad Sázavou. Zprávy z těchto zasedání jsou k dispozici na obecním úřadu. Na valné 
hromadě spolku obcí Ekoso bylo oznámeno, že kvůli mimořádné investici nebude 
pravděpodobně po dobu čtyř let vyplácen transfer obcím, tj. pro naši obec 9.300 Kč ročně. 
 

V obecním lese v Čejticích došlo k vytyčení hranice lesa se sousedními vlastníky. Na 
nákladech na zpracování geometrického plánu se podílely obě strany. 
 

Z dlouhodobých úkolů je v řešení odkup pozemků pod špýcharem. Problém je s velkým 
počtem vlastníků pozemku pod budovou a se současnou legislativou. Teď totiž platí, že 
pokud chce někdo svůj podíl prodat, musí oslovit ostatní vlastníky a pokud nemají zájem, 
teprve pak může proběhnout transakce. 
 

Sekání trávy se pozdrželo nejen kvůli nedostatku pracovníků, ale i z důvodu závady 
traktůrku. Poděkování patří hasičům za posekání Bud hasičským traktůrkem a za brigádu 
Spolku dobrodruhů za posekání strání kolem zámku a samozřejmě všem občanům, kteří se 
starají o pozemky okolo svého domu. 
 

Od Krajského soudu v Praze přišla nabídka ohledně získání nových kandidátů na přísedící 
soudu. Bližší informace sdělí obecní úřad. 
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Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu starostky obce.  
 

 Pro:   7    Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 061/2018 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu starostky obce. 

 
 

9. Pozemky 
 

a. Věcné břemeno – smlouva IP-12-6011890/1 
 
Na minulém zasedání bylo projednáváno věcné břemeno pro přivedení elektrické přípojky 
k parcele xxx. Jelikož přípojka vedla velkou částí přes zpevněné plochy, zastupitelé měli 
k projektu několik připomínek, které byly po žadateli požadovány. Ten se nakonec rozhodl, 
že kabely povede jinou trasou. Přes obecní pozemky by podle nového plánu mělo jít pouze 
11 m kabelů s minimálním využitím zpevněných ploch. Cena za věcné břemeno je ve 
smlouvě navržena 1000 Kč, což je ochotna obec akceptovat, protože rozdíl mezi ceníkovou 
a navrženou cenou je jen 100 Kč. 
 
Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce Horka II schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě 
budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č IV-12-6011890/1 , která 
se vztahuje k pozemku 2256/1 v katastrální území Horka nad Sázavou, osadě Horka II, s 
akciovou společností ČEZ distribuce.  Pověřuje starostku obce podpisem smlouvy.  
 

 Pro:   7    Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 062/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě 

budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č IV-12-6011890/1 , která 
se vztahuje k pozemku 2256/1 v katastrální území Horka nad Sázavou, osadě Horka II, s 
akciovou společností ČEZ distribuce.  Pověřuje starostku obce podpisem smlouvy. 

 
 

b. Žádosti o koupi a nájmy pozemků 
 
Na obec přišlo několik občanů, kteří mají zájem o koupi nebo pronájem pozemků. Starostka 
uvedla, že u těchto záležitostí nechce o vyvěšení záměru rozhodovat sama, přednesla tyto 
záležitosti zastupitelům. Oficiální žádost předložil pan xxx, neoficiálně zažádal p. xxx, p. xxx 
a p. xxx. Zastupitelé během zasedání požadovali další podklady, které starostka přislíbila 
zajistit a zaslat zastupitelům během července. 
 
Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce Horka II bere na vědomí žádosti o záměry o odkup a 
pronájem pozemků a pověřuje starostku zajištěním podkladů. 
 

 Pro:   7    Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 063/2018 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí žádosti o záměry o 

odkup a pronájem pozemků a pověřuje starostku zajištěním podkladů. 
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10. Rozpočtové opatření 
 

Bodem doplněným na program bylo rozpočtové opatření. Jelikož byla přidělena dotace na 
mzdy pro pracovníky z úřadu práce a transfer od spolku obcí Ekoso, musí se tyto příjmy 
zahrnout do rozpočtu obce. V té samé výši budou použity i do výdajů na mzdy a na 
mikulášské balíčky. 
 
Návrh usnesení – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2018. 
 

 Pro:   7    Proti:  0  Zdržel se hlasování:  0 
 
Přijaté usnesení č. 064/2018 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 

4/2018. 
 

 
11. Diskuse 
 

V diskusi byla ještě starostka upozorněna na nutné opravy silnic v Onšovci, což by se mělo 
vyřešit nejpozději do poloviny srpna. Od zastupitele A. Setničky byl dán podnět, aby se 
jednalo s LDO o dalším vkladu lesů do tohoto družstva. Také padl dotaz, kdy se začnou 
stavět nové čekárny. Na to starostka nedokázala odpovědět, protože řemeslníků je 
nedostatek. 
 
Starostka ukončila jednání v 19.10 hodin a poděkovala všem za účast. 

 
 
 
 Starostka Simona Vacíková ------------------------------------------------ 
 
 Místostarosta Radek Filip ------------------------------------------------ 
 
 Ověřovatelé: Antonín Setnička    ------------------------------------------------ 
 
  Petr Vacík   ------------------------------------------------                                                                                             


